



Dagordning för NHRKs styrelsemöte 6– 2025

Datum Tisdag 2025-08-20 18.00-21.30, Sekretariatet NHRK samt TEAMS.

Pether Nordström	x	Yvonne Wiik	teams	Malin Wallin	
Inez Vejfors	x	Viktoria Sandström	18:50	Frida Lindgren	19-19:20
Lovisa Kock Bengtsson	x	Elin Berg Mannebo	x	Ebba Magnusson	
Mathias Lidmer	x	Linnéa Söderström	x	Isa Deplanck Enerskog	
Susan Bengtsson	x	Isabel Strömberg	x		
My Colebring	x	Wilma Annerback			

Punkt	Ansvarig		Tid
6:1	Pether	Mötets öppnande Pether öppnar mötet	18.00
6:2	Alla	Godkännande av dagordning och adjungeringar Godkänt	18.00
6:3	Alla	Val av justeringsperson Susan Bengtsson	18.05
6:4	Alla	Godkännande av föregående mötesprotokoll - Läs in bifogat protokoll 25-06-17 - Öppna frågor	18.08
6:5	US/Victoria	Ungdomssektionen Rapport från ungdomssektionen Genomförda aktiviteter har varit uppskattade. Käpphäst-DM planerad. Victoria får en överlämning av Eva för att kunna ta över rapporteringen av bidrag. Önskemål från tävling är att US kan bli engagerade i tävling också.	18.20
6:6	Mathias	Ekonomi Rapport juni-juli Det ser ok ut just nu men vi måste vara försiktiga eftersom medlemsantalet har gått ner och vi vill inte riskera att hamna i ett sämre läge. Fritidskortet – Vi ger Malin i uppgift att undersöka detta vidare och mandat att teckna det avtal som behövs.	18.35
6:7	Malin/Pether/My/ Frida	Ridskolan/verksamheten inkl medlemsstall - Rapport från Medlemsstall 5st kvar i medlemsstallet. Annonser är på väg ut för att fylla stallen igen. Belysningen på paddocken bakom manegen och utebanan – finns en offert som vi skall titta på. Uppskattat när hinder och dressyrstaket står uppe. - Rapport från ridskolan Genomgång av rapporterna. - Häststatus-Hästlista Genomgång av hästlistan.	19.00



		Vi ger Malin mandat att köpa häst när elevantalet börjar ticka uppåt. Meddelar styrelsen när det blir aktuellt. - Elevantal/upsägningar Det känns lite oroande och vi behöver verkligen jobba på med att få in fler elever. Vi gör insatser på olika håll för att sprida informationen att det finns platser. - Min insats (i mån av tid) Hästhälsa - Lägesrapport Hästhälsa Genomgång av status. Vaccination och check inbokad till nästa vecka.	
6:8	Yvonne	Anläggning - Rapporter Femårs besiktning av Ebb och Flod. Staketet har förlängd garanti till 2027 för att säkra att det håller. Vattenanvändningen - Dialog kring att det har gått åt mycket vatten och dialog pågår med kommunen för att säkerställa att det inte är något läckage runt banan. Vi har haft en påkörning på en vägg som kommunen har lagat utan att vi har fått informationen om priser eller fått möjlighet att åtgärda eller utnyttja försäkringar. Yvonne och Anna bestrider vidare. - Lösdrift ligghall/Traktorgarage/verktygsbod - Kommunen - Platta vid medlemsstallet - Status uteboxar, kontakt med kommunen om placeringen Bygglov, Yvonne tar i det tillsammans med Malin. - Handikapps ramp x 2 Rampen till sekretariatet får vi göra själva. Den till toaletten fortsätter vi tillsammans med fotbollen att ta med kommunen. - Träff ridföreningar I denna vecka är det möte angående hur utredningen av anläggningarna i kommunen fortgår.	19.45
6:9	Alla Pether/Elin/Lovisa	Säkerhet och Arbetsmiljö - Återkoppling allvarlig händelse – rapport Lite tillbudsrapporter. Vi vill gärna se att det kommer in fler. Viktigt att rapporter skrivs vid tillbud. - Boka tid för säkerhet o arbetsmiljö (Malin/Elin) Elin och Malin bokar ett möte.	20.05
6:10	Pether/Elin/Malin	Personal - Allmänt personalläge Läget ganska stabilt. Vi har anställt en instruktör på tisdagar och lördagar. Sara har en grupp på fredagar och Cicci har måndagar. - Evas tjänst kommer outsourcas när Eva går i pension. Pether skall vara med på ett personalmöte framåt. Vi vill gärna uppmuntra vår personal att vidareutbilda sig.	20.15
6:11	Inez/Victoria	Sponsring o bidrag Rapport	20.30



		Inez jobbar på med att få in sponsorer till tävlingarna. Det är lite segt pga konjunkturen men vi jobbar på. Jobbas mycket med SM som kommer i höst. Tittar även på att få fler föreningssponsorer, sponsorhinder mm.	
6:12	Susanne	Tävling - Rapport Tävling i dressyr i helgen. Svalt med anmälningar. Hoppning ponny 31/8 och häst 13-14/9. Har lite problem med att få funktionärer till tävling. Kan vi be ridlärarna att pusha för att vara med som funktionär på tävling tex i specialgrupperna som en del i utbildningen. -Funktionärstävling - inlägg på hemsidan och SoMe. - Beslut ny dörr och handikappsramp utebanan – sekretariatet – se anläggning.	20.45
6:13	Lovisa	Café Rapport Öppnar 1/9. Vi kommer ha min insats tre dagar i veckan.	21.00
6:14	Alla	Övriga Frågor - BE/B96 åtgärd/beslut (i mån av tid) Vi kan, i samarbete med Bengtssons Trafikskola, erbjuda våra medlemmar att ta BE/B96 till reducerat pris. - Datorer till verksamheten. Malin kontrollerar vilka datorer som behöver bytas.	21.15
6:15	Lovisa	Nästa möte 2025-09-18	21.30
6:16	Pether	Mötets avslutande Pether avslutar mötet	
6:17	Styrelsen	Styrelsens egen tid	21:45